
Sitno, 25 sierpnia 2017 r. 

ST.0002.VII.39.2017 

 

Protokół Nr XXXIX/2017 

R a d y G m i n y 

w Sitnie 

z dnia 25 sierpnia 2017 roku 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 

 w sprawie rozpatrzenia petycji Pani Urszuli Kapłon (211); 

 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom zatrudnionym w szkołach, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Sitno dodatków: motywacyjnego, 

funkcyjnego, za warunki pracy i niektórych innych składników wynagrodzenia oraz 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw (212); 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2017 (213); 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2017 -2026 

(214) 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

Radni obecni: 

1. Biłant Tomasz 

2. Chaińska Joanna 

3. Chmiel Teresa 

4. Gąsior Tomasz 

5. Klikicki Krzysztof 

6. Kozak Leszek 

7. Łazorczyk Tomasz 

8. Mazurek Janusz 

9. Ryszczuk Jan 

10. Szawarski Ryszard 

11. Torba Janusz 

12. Wydmański Władysław 

13. Sokołowski Dariusz 

14. Polski Robert 

Radny nieobecny: 

1. Tokarz Kazimierz 

 



Ad. 1 

Otwarcie obrad 

Pan Krzysztof Klikicki – Przewodniczący Rady otworzył obrady XXXIX Sesji Rady 

Gminy Sitno. Na wstępie Przewodniczący powitał Wójta Gminy Sitno Pana Mariana Bernata, 

Skarbnik Gminy Panią Jolantę Hryciuk, Kierownik GOPS Panią Barbarę Tor, Dyrektor 

Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie Panią Agnieszkę Grzesiuk, gości oraz Radnych. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12.00 i trwały do godz. 14.30. 

 

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 

 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że na sali obrad obecnych jest 14 radnych, wobec czego 

zachowane zostało wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Pan Przewodniczący zapytał, czy występują jakieś uwagi dotyczące porządku obrad. 

Następnie poddał go pod głosowanie.  

 

Radni Gminy Sitno przyjęli proponowany porządek obrad wraz z zaproponowanymi 

zmianami jednomyślnie. 

 

Ad. 3 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pani Teresa Chmiel, Pan Ryszard Szawarski i Pan Janusz Torba. 

 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej składu 

przez Radnych 11 głosami za, wstrzymało się - 3, przeciw- 0.  

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwał 

 

Pan Przewodniczący Krzysztof Klikicki poprosił Panią Teresę Chmiel o odczytanie 

projektów uchwał. 

Pani Teresa Chmiel odczytała kolejno projekty uchwał celem ich podjęcia: 

 

1. Uchwała Nr XXXIX/211/2017 Rady Gminy Sitno z dnia 25 sierpnia 2017 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji Pani Urszuli Kapłon 

 

Pan Przewodniczący wspomniał, że Komisja Rewizyjna przedstawiła w/w projekt 

uchwały na poprzedniej sesji.  

 



W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 14 

radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

Pan Przewodniczący zaproponował oddać głos przedstawicielowi z EKOMEGI. 

Zapytał Radnych, czy wyrażają zgodę. 

Radni odpowiedzieli, że tak. 

 

Wcześniej Pan Wójt zabrał głos, wyjaśnił problem dotyczący odbioru śmieci. Wspomniał 

o kartkach informacyjnych, w których został zamieszczony zapis, że śmieci wystawiane obok 

kontenera nie będą zabierane. Zapytał przedstawiciela z Ekomegi, czy zna rozwiązanie tego 

problemu? Zapytał, czy nie ma możliwości zwiększenia pojemników na odpady, aby nie 

dochodziło do takich sytuacji? 

Pan Władysław Wydmański podziękował za udzielenie głosu: „Chciałbym jeszcze 

dopowiedzieć jedną rzecz, że nie chodzi tylko o osoby, które mają taką sytuacje, które oddają 

więcej śmieci, czy odpadów z tytułu pampersów i pielucho - majtek tylko również osoby, 

które dotychczas oddawały śmieci w cyklach 3 tygodniowych, a teraz oddają  

w 4 tygodniowych. Dla nas mieszkańców jest istotne, żeby śmieci zostały odebrane.  

W tym momencie mamy pojemniki takie same jak w cyklach 3 tygodniowych, więc prosimy 

o zwiększenie tych pojemników, a w ogóle rzeczą śmieszną jest wrzucanie takich karteczek,  

o których Pan Wójt wspomniał, że nie będą śmieci odbierane. Treść: Proszę ograniczyć ilość 

odpadów zmieszanych śmieci do wielkości pojemnika, w jakich Państwo zostaliście 

wyposażeni - Więc od razu mówię, zostaliśmy wyposażeni w pojemniki o ¼ mniejszy niż  

w poprzedni cykl, bo tak jak powiedziałem, co 3 tygodnie, a teraz jest cykl co 4 tygodnie więc 

¼ pojemnika powinna być większa. Dalej - poprzez dokładniejszą ich segregację - jak 

możemy dokładniej segregować śmieci skoro już są segregowane, nie widzę szans na 

dokładniejszą segregację i jeszcze worki wystawione przy pojemniku nie będą zabierane - no 

to będą leżały przy zbiorniku. Ta karteczka jest z mojego śmietnika, przez okres 7 lat, może 

dwa razy wystawiłem dodatkowy worek. Teraz miałem taką sytuację, że miałem nakład 

śmieci. W ubiegłym miesiącu było na dnie, nikt nie napisał kartki, że za mało mam śmieci  

w pojemniku, no to jest niedopuszczalne żeby pomieścić te śmieci, które były wcześniej 

gromadzone w obecnej sytuacji. Proszę teraz o odpowiedź.” 

Pan Janusz Torba zabrał głos, przyznał Panu Władysławowi rację. Jest zdania, że także 

znalazł się w sytuacji, w której śmieci było dużo, a Panowie, którzy je zabierali nie chcieli ich 

od niego odebrać.  

Pan Tomasz Gąsior zapytał o cykl odbioru butelek plastikowych oraz o segregację folii 

pozostałej z gospodarstwa rolnego. 

Pan Roman L. z Ekomegi odpowiedział, że czysta folia jest zaliczana do plastików. 

Pan Tomasz Gąsior zaznaczył, że posiada duże ilości folii i w ciągu miesiąca, żeby móc 

ją zmieścić trzeba 4 pojemników. Poinformował, że miał sytuację, że także pracownicy nie 

chcieli jej zabrać. 

Pan Leszek Kozak zaznaczył, że w zimie śmieci jest mniej i także trzeba to uwzględnić. 



Pan Roman L. zaznaczył, że mają odbierać wszystkie śmieci i tak będą robić. Wtrącił,  

że w gminie Sitno odpady rosną. Nadmienił o statystykach, w których muszą wykazać do 

2023 r., że śmieci niesegregowanych jest mniej i dojść do pułapu 50% odpadów zmieszanych 

i 50% odpadów segregowanych.  

Pan Ryszard Szawarski oznajmił, że jeżeli śmieci nie będą zabierane,  

to najprawdopodobniej zostaną wywiezione do lasu, bądź wysypane w przydrożnych rowach. 

Pan Roman L. odpowiedział, że będą odbierane wszystkie śmieci, bo jest taki zapis  

w umowie. 

Pan Janusz Torba poprosił o instrukcję segregacji śmieci. 

Trwa rozmowa na temat śmieci(…). 

Pan Ryszard Szawarski zapytał, czy tylko jedna firma istnieje, która odbiera śmieci. 

Pan Wójt przybliżył sposób odbierania odpadów. Dodał, że firma jest wybrana  

z przetargu. W umowie jest zapis, że firma ma odbierać wszystkie odpady. Nadmienił, że dla 

Pana Romana jest lepiej, gdy jest więcej odpadów segregowanych i oczywiście mniej śmieci. 

Poprosił Pana Romana o weryfikację posesji, którym potrzebne są dodatkowe worki, 

pojemniki. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy można zmniejszyć okres przyjmowania plastików  

z 3 miesięcy na 2 miesiące. 

Pan Roman L. zaznaczył, że umowa jest zawarta i nikt jej nie będzie zmieniać.  

Przyznał, że plastiki w kwartale 2 i 3 w innych gminach są odbierane, co 2 miesiące. 

Pan Janusz Torba nie rozumie, dlaczego umowa jest podpisana na odbiór wszystkich 

śmieci, po czym Pan Roman informuje mieszkańców, że śmieci nie będą odbierane. Dodał,  

że umowa zobowiązuje. 

Pan Roman L. odniósł się do sprawozdania. Podał przykłady innych gmin, w których 

ilość śmieci spadła. 

Nadal trwa rozmowa na temat śmieci(…). 

Pan Władysław Wydmański poprosił o deklarację ze strony Pana Romana L. 

przedstawiciela Ekomegi, że zwiększy pojemniki. Wystawianie worków obok pojemników 

nie jest dobrym rozwiązaniem. 

Pan Roman L. odpowiedział, że to nie on decyduje o tym, tylko Rada Gminy. 

Pan Władysław Wydmański oznajmił, że cykl odbioru jest zmieniony, dlatego prosi  

o większe pojemniki. Poinformował, że w innych gminach cykle odbioru są korzystniejsze 

niż w naszej. 

Pan Roman L. oznajmił, że o częstotliwości odbioru śmieci on nie decyduje,  

tylko UG Sitno. 

Pan Władysław Wydmański stwierdził, że mieszkańcy chcą większe pojemniki. 

Pan Roman L. odpowiedział, że o tym decyduje UG Sitno. 

Dalej trwa rozmowa na temat śmieci. 

Pan Wójt oznajmił, że Rada Gminy podjęła uchwałę, a jej zapisy trzeba realizować. 

Wyjaśnił, na jakich zasadach odbywał się odbiór śmieci w poprzednim roku, a na jakich  

w tym. Pan Wójt wtrącił, że ceny za śmieci w stosunku do innych gmin są za niskie. 

Pan Janusz Torba zapytał, czy wystarczają pieniądze do zapłaty za śmieci? 

Pan Wójt orzekł, że na tą chwilę tak. 

Pan Janusz Torba dodał, że w takim wypadku nie ma sensu nic zmieniać. 



Pan Wójt wyjaśnił w skrócie, na czym polega problem z niską stawką za odpady. 

Nadmienił, że będą zebrania sołeckie i będzie na nich rozmawiać z ludźmi odnośnie 

powyższego tematu. Zaproponował, żeby plastiki odbierać częściej, zapytał, co może 

zaproponować Pan Roman. 

Pan Roman L. poinformował, że przed końcem umowy może spotkać się i ustalić jakieś 

warunki, bo na tą chwilę umowa jest już zawarta i warunków zmienić nie można. Nadmienił, 

że zgodnie z umową wszystkie odpady będą odbierane. 

Pan Ryszard Szawarski zapytał, do kogo ma się zgłosić o większy pojemnik.  

Pan Roman L. zaznaczył, że na prośbę Pani Agnieszki dostarcza większe śmietniki. 

Pan Wójt wtrącił, że zmiana pojemnika występuje wtedy, gdy liczba osób zwiększa się 

lub zmniejsza zgodnie z zapisami uchwały Rady Gminy Sitno. Zmiana pojemnika niezgodnie 

z zapisami uchwały spowoduje wzrost cen opłaty za śmieci. 

Pan Janusz Torba nawiązał do cyklu oraz ilości odbierania odpadów. Ma wątpliwości, co 

do ilości oddawanych odpadów. Stwierdził, że możliwe, że wcześniej występowała też taka 

sytuacja, że sąsiednie gminy wywoziły śmieci na konto gminy Sitno. 

Pan Roman L. tłumacząc się odparł, że każda śmieciarka ma GPS i nie jest to możliwe. 

Trwa rozmowa na temat śmieci(…). 

Pan Władysław Wydmański: „ Dochodzę do wniosku, że po tej dyskusji, że chyba się 

niewiele zmieni, jeśli chodzi o sytuację z odbieraniem odpadów. Dlatego, że po wypowiedzi 

Pana Wójta wywnioskowałem, że jeśli zamienimy nasze pojemniki na większe to będziemy 

płacić więcej, nam głównie chodziło o to w tej chwili żeby otrzymać pojemniki większe, więc 

dążymy do pewnego rodzaju absurdu totalnego absurdu, że będziemy mieć śmieci odbierane, 

co 4 tygodnie, będziemy się męczyć z tymi odpadami przez 4 tygodnie, dostaniemy śmietniki 

większe, ale automatycznie dostaniemy większe opłaty, więc gdzie tu logika, bo ja tu logiki 

nie widzę. Celem naszej dyskusji było wypracowanie jakiegoś rozwiązania, które pozwoli 

nam otrzymać większe pojemniki na śmieci a my dochodzimy do wniosku, że jak większe 

pojemniki to większe opłaty. Na to się nie zgadzamy pod żadnym pozorem.”  

Pan Roman L. poinformował, żeby spotkać się za pół roku i wtedy rozmawiać na temat 

zmiany pojemników. 

Pan Janusz Torba stwierdził, że przez kartki z Ekomegi wystąpiła cała awantura. 

Pan Roman L. oznajmił, że jeśli ktoś jest zmuszony dostawiać dodatkowy worek, to bez 

problemu zostanie on zabrany. 

Pan Janusz Mazurek powiedział, że na Czołkach takich kartek nie było. Nawiązał do nich 

i stwierdził, że ten straszak jest nawet wskazany, dzięki niemu ludzie zaczną segregować 

śmieci i może ograniczą ilość odpadów. 

Pan Roman L. nadmienił, że najwięcej kartek było tam, gdzie osoby wystawiają dużo 

śmieci w około pojemnika. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy jeżeli Rada Gminy zmieni uchwałę na większe 

śmietniki, czy będzie możliwość zmiany umowy. 

Pan Roman L. odpowiedział, że nie wie, czy jest w stanie zmienić umowę, bo takiej 

sytuacji jeszcze nie było. Dodał, że trzeba czasu, żeby stwierdzić, czy cykl odbioru śmieci jest 

zły. 

Pan Wójt zapytał, czy jest w stanie określić, ile było tych kartek? 

Pan Roman L. dodał, że było około 200 kartek na całą gminę. 



Pan Janusz Torba zapytał, czy jest w stanie pracownik odbierający śmieci zapisać numery 

tych domów, co mają najwięcej śmieci? 

Pan Roman L. zaznaczył, że na mieszkaniach muszą być numery domów, ale i tak 

zgodnie z umową muszą zabrać wszystkie odpady. Dla przykładu podał, że na Janówce jest 

dom, przy którym jest bardzo dużo odpadów. 

Pan Władysław Wydmański popiera wniosek Pana Przewodniczącego, żeby podjąć 

uchwałę zmieniającą pojemniki przyporządkowane do ilości. Powtarza - zmienił się cykl 

odbioru, dlatego teraz trzeba zmienić wielkość pojemników. 

Pan Tomasz Gąsior jest za tym, żeby ludzi edukować, jeśli chodzi o segregację śmieci. 

Trwa rozmowa na temat śmieci(…). 

Pan Robert Polski nawiązując do wypowiedzi Pana Romana, stwierdził, że istnieje 

możliwość dopłaty i zabierania kosza, co 2 tyg. 

Pan Roman L. zapytał, gdzie tak jest? 

Pan Robert Polski zaznaczył, że Pan tak powiedział. 

Pan Roman L. wyjaśnił, w jakiej gminie występuje taka forma, jak Pan Robert Polski 

wspomniał. 

Pan Robert Polski zapytał, czy istnieje za dopłatą możliwość zabierania wcześniej 

śmieci? 

Pan Roman L. zaznaczył, że nie może od mieszkańców brać pieniędzy. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy jeżeli zostałaby podniesiona ilość osób 

przyporządkowanych do pojemnika, to wiązałoby się to ze zmianą umowy. 

Pan Roman L. oznajmił, że tak.  

Pan Przewodniczący poprosił o możliwość zmiany odbioru odpadów w okresie 

wakacyjnym na częstszy.  

Pan Roman L. odpowiedział, że w innych gminach jest podobnie. 

Pan Wójt zabrał głos, powiedział, że odbiór odpadów reguluje umowa, a gmina za 

wszystko odpowiada, mieszkańcy zaś nie mogą dopłacać, żeby śmieci częściej były 

odbierane. Poprosił o spisanie numerów posesji, tam gdzie występują wystawione dodatkowe 

worki przy posesji. 

Pan Tomasz Gąsior poinformował, że mają śmietnik, ale przy pojemniku zawsze 

występują dodatkowe worki z folią. 

 

2. Uchwała Nr XXXIX/212/2017 Rady Gminy Sitno z dnia 25 sierpnia 2017 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom zatrudnionym w szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Sitno dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, za 

warunki pracy i niektórych innych składników wynagrodzenia oraz szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy występują jakieś pytania? 

Brak. 

Nieobecny jeden z Radnych. 

  



W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

3. Uchwała Nr XXXIX/213/2017 Rady Gminy Sitno z dnia 25 sierpnia 2017 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2017 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Pan Władysław Wydmański oznajmił, że na 

spotkaniu w dniu 25 sierpnia 2017 r. Komisja Budżetowa zaakceptowała zmiany, które 

znacząco nie wpłynęły na budżet gminy.  

Pan Tomasz Biłant zabrał głos: „Skieruję słowa do Państwa Radnych i do mieszkańców, 

ponieważ nie wszyscy byli obecni na posiedzeniu Komisji Budżetowej. Chodzi mi o dział 700 

Gospodarka mieszkaniowa, zwiększenie wydatki kupna na zakup energii elektrycznej o kwotę 

5 tys zł. Panie Wójcie, dlaczego poruszam ten punkt, ponieważ kilka miesięcy temu na 

sesjach Pan proponował ogrzewanie elektryczne budynku świetlicy w Stabrowie. Ten temat 

był poruszany, ja się zapoznałem z wydatkami w świetlicach i to nie są małe kwoty, bo to są 

wydatki w małych budynkach rzędu 10 tys zł rocznie, więc moje pytanie oczywiście do 

Państwa również, bo Państwo pewnie będziecie nad tym głosować, w którą stronę idziemy, 

tak. Zostało 17 tys zł z funduszu sołeckiego w Stabrowie, gdzie mieszkańcy przeznaczyli te 

środki na zrobienie ogrzewania nadmuchowego. Nie obciążałoby to budżetu gminy. 

Obciążałoby to osoby, które będą chciały skorzystać z budynku świetlicy, bo jak wiecie 

Państwo ten budynek w okresie zimowym nie nadaje się do użytku, ponieważ nie ma tam 

ogrzewania. Rada jednogłośnie przyjęła to w budżecie, natomiast Pan Wójt, nie wiedzieć, 

czemu to zablokował i proponuje ogrzewanie elektryczne za kwotę 17 tys. zł. Natomiast 

dodatkowe koszty, które będą się z tym wiązały, będą biły po kieszeni mieszkańców 

podatników. Moje takie pytanie Panie Wójcie, czy chce Pan, aby mieszkańcy z innych 

miejscowości płacili za ogrzewanie w Stabrowie?, bo Pan wie, że koszty ogrzewania w tych 

budynkach, gdzie jest zamontowane ogrzewanie elektryczne to są kwoty roczne rzędu 10 tys. 

zł. To są Panie Wójcie 3 duże mieszkania o powierzchni 300 m można ogrzać za tą kwotę, 

tyle wydajemy na ogrzewanie świetlic i remiz, także proszę Państwa o zastanowienie się nad 

tym. To jest przykład, że jeżeli zamontujemy w Stabrowie ogrzewanie elektryczne, to kwota 

w przyszłym roku wzrośnie o kolejne 10 tys zł. Dziękuję bardzo.” 

Pan Tomasz Gąsior odniósł się do wypowiedzi Tomasza Biłanta zaznaczył, że to 

zapewne dotyczy świetlicy w Stanisławce. Dodał, że zamontować kotłownię zamiast 

ogrzewania elektrycznego, to są dodatkowe koszty, następnie należy zatrudnić osobę 

odpowiedzialną za obsługę i zakupić odpowiednie drzewo, bądź węgiel do ogrzewania. 

Twierdzi, że ogrzewanie elektryczne jest bezobsługowe. 

Pan Wójt zaznaczył, że 10 tys. zł to ogrzewanie budynku funkcjonującego przez cały rok 

w Stanisławce. Dalej stwierdził, że ogrzewanie budynków innych na terenie gminy Sitno nie 

przekracza 1800 zł rocznie. Ogrzewanie nadmuchowe w stropach drewnianych nie jest 

możliwe ze względu na to, że jest to budynek użyteczności publicznej i istnieje szereg innych 

spraw, które trzeba spełnić. Poinformował o innych miejscowościach i kwotach za 

ogrzewanie elektryczne. Ogrzewanie nadmuchowe ze względu na bezpieczeństwo nie jest 



najlepszym rozwiązaniem. Dodał, że za środki wymienione przez Pana Tomasza można 

byłoby dokończyć garaż i tu też skierował prośbę do Pana Tomasza Biłanta o przemyślenie 

tematu. 

Pan Leszek Kozak wspomniał o fotowoltaice dodał, że można byłoby ją zainstalować  

w Stabrowie. Obniży ona koszty za energię. 

Pan Tomasz Biłant zabrał głos, chciałby odnieść się do wypowiedzi Pana Tomasza i Pana 

Wójta: „ Kolego Tomaszu nie mówiłem, o którą świetlicę chodzi, bo tych świetlic jest kilka, 

które generują koszty. To nie chodzi o tylko tą świetlicę, ale że Pan wiedział to jest bardzo 

miło, natomiast świetlic jest kilka i nie wszystkie budynki użyteczności publicznej mi Pan 

udostępnił. Panie Wójcie oczywiście brak odpowiedzi też jest odpowiedzią, ja swoje wnioski 

z tego wyciągnąłem. Panie Wójcie jak najbardziej o garaż się toczy dyskusja od początku 

kadencji, garaż jest przydatny, także jeżeli jest Pana inicjatywą, ale nas tak jak mówię 

interesują czyny, nie rozmowa, interesują czyny, niech Pan to wcieli w życie, w działanie.  

Jest zrobiona scena, potrzebne są środki na to, aby tą scenę zamknąć, ponieważ dziewczyny  

z Koła Gospodyń nie mogą zorganizować dnia dziecka dla miejscowości Stabrów, bo dalej są 

te prace remontowe niezakończone. Gdyby jakieś dziecko spadło ze sceny na schody byłaby 

tragedia i to są Panie Wójcie życiowe problemy, to nie są duże koszty, zamknąć tę scenę, 

wymienić te drzwi na nowe, byłoby miejsce gdzie sprzątnąć ciągniczek, bo traktorek się 

przydaje, ale jest trzymany na prywatnej posesji u jednego z naszych druhów, który się w to 

zaangażował i to prowadzi systematycznie. Także jestem mu za to wdzięczny, mam tutaj na 

myśli Kubę W. i tutaj taka moja prośba Panie Wójcie, wystarczy odrobina inicjatywy z Pana 

strony, nie chodzi o nakłady. Mieszkańcy naprawdę duże nakłady ponieśli, jeśli chodzi o te 

remonty, które ostatnio były wykonywane. Można ten budynek zamknąć i mieszkańcy mogą 

z tego budynku korzystać, bo na chwilę obecną Panie Wójcie nie można z tego budynku 

korzystać, ponieważ Panu wspominam brak ogrzewania i niedokończone prace  

z zamknięciem tego bufetu. Także skoro jesteśmy już przy opłatach za energię, ja chciałem 

ten temat poruszyć.” Oznajmił, że nie będzie się sprzeciwiał jeżeli tak zdecydują mieszkańcy 

na zebraniach sołeckich.  

Pan Przewodniczący powrócił do w/w uchwały. 

  

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 14 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

4. Uchwała Nr XXXIX/214/2017 Rady Gminy Sitno z dnia 25 sierpnia 2017 r. 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2017 -2026 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że w/w uchwała jest konsekwencją powyższej. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 14 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 



 

Pan Przewodniczący zarządził 5 minut przerwy. 

Po przerwie poinformował, że Radni otrzymali Zarządzenie Nr 30/2017 w sprawie 

informacji o przebiegu wykonania budżetu, informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Instytucji 

Kultury za I półrocze 2017 r. 

Następnie przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy 

 

Pan Wójt omówił następujące kwestie: 

1. Wodociąg;  

2. PKP; 

3. Projekt na oświetlenie; 

4. Projekt na przyłącze wodociągowe; 

5. Awaria w Sitnie - przyłącze wodociągowe - szkoła; 

6. Rewitalizacja – plan; 

7. Przetarg na drogę Horyszów – Rozdoły; 

8. Dożynki - harmonogram; 

9. Bitwa pod Komarowem; 

10. OZE – organizacja przetargu przez firmę zewnętrzną; 

11. Drogi; 

12. Gruz; 

13. Narada z dyrektorami szkół; 

14. Dyrektor Zespołu Szkół; 

15. ODR; 

16. Uchwała o rewitalizacji; 

17. Drogi gminne; 

18. Budżet na 2018 r.; 

19. Chodniki. 

 

Ad. 6 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

 

Pan Janusz Torba poprosił o wsparcie finansowe dla Pań z KGW. 

Pan Wójt oznajmił, że tego typu uroczystość nie mogą być finansowane z budżetu gminy, 

takie rzeczy może finansować Centrum Kultury w Sitnie.  

Pan Ryszard Szawarski zapytał o piece/kotły? 

Pan Wójt oznajmił, że w miesiącu wrześniu powinien być zrealizowany przetarg. Dodał, 

że niewiadomą jest VAT. W skrócie wszystko wyjaśnił. 

Pan Ryszard Szawarski poinformował, że nie wiedział o zebraniu na temat organizacji 

dożynek. 



Pan Wójt zaznaczył, że nie był organizatorem spotkania. Wspomniał o prezentacji kotłów 

i smsach. Zaprosił na kolejne spotkanie, które odbędzie się w sobotę. 

Pan Tomasz Gąsior poinformował o podcięciu drogi przez Marka S., wspomniał  

o śmietniku na boisku, bramkach na boisko, ogrodzeniu placu. 

Pan Wójt zaznaczył, że ze względu na dożynki będą realizowane rzeczy tylko  

w Jarosławcu.  

Pan Robert Polski zapytał o kanalizację w Sitnie. 

Pan Wójt w skrócie poinformował o realizacji projektu kanalizacji. Dodał, że gmina jest 

na liście termomodernizacji budynku gminy 50% / 50%. 

Pan Leszek Kozak zapytał o wyrównanie dróg. 

Pan Wójt zaznaczył, że zajmie się tym tematem. 

 

Ad. 7 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji, Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował: 

Krzysztof Prokopowicz         

                 Przewodniczący Rady Gminy 

          Krzysztof Klikicki 

 

 

 

 

 

 


